
Styrelsemöte - Kville BC 2023-02-20

Närvarande styrelse:

Mats Frösemo, Gustaf Friberg, Daniel Rosander, Johann Skulasson, Stefan Eklund

Adjungerade: Christer Åkerman + Richard Andresen

Protokoll

1. Mötets öppnande
2. Christer och Richard välkomna
3. Föregående mötesprotokoll

○ Inga invändningar. Gustaf lägger upp på hemsidan.
4. Årsmötet

○ Verksamhetsplan - Mats läser upp
○ Balans och resultatrapporter - Förväntat resultat: minus 15-16kkr
○ Inköp av smörgåstårta - Alltid uppskattat inslag. Mats beställer. Kostnad ca 2500kr.
○ Inkomna motioner

○ Förslag om förändringar av torsdagstävlingen - Innehöll många förslag.
Styrelsen är positiv och avser tillsätta en arbetsgrupp.

○ Förslag om KM i one pocket och bank pool - Styrelsen blev inspirerade av nya
spelformer men tänker att ett bättre att börja med kan vara testtävlingar eller
testdagar. Då deltagarantalet på KM i exv 14-1 är relativt lågt.

○ Tabell för nya förslaget till reseersättning - Vi lägger fram denna på årsmötet.
5. Samarbete med Fritid Härryda om satsning på ungdomar

○ Vi har fått förfrågan om att hjälpa fritidsverksamhet i Härryda. Tyvärr har vi svårt att
erbjuda något större engagemang, då detta ligger en bit bort. Vi tipsar dem om Milen
som har ungdomsverksamhet.

6. Sponsersättningen är väldigt hög just nu. (Kalkyl)
○ Det har varit en stor ökning av antalet tävlingsspelare, vilket är roligt. Vi har beräknat,

baserat på olika individers deltagandegrad, mängden spons under hela året och detta
landar på 65kkr över vår budget på 85kkr.

○ Vårt uppdrag är att hålla ekonomin inom gränserna och behöver därför ta till någon
åtgärd.

○ Vi beslutar att klubben tills vidare står för 60% av vad man gjort tidigare vad gäller
anmälningsavgifter. Reseersättningen är kvar på samma nivå.

○ Vi får övervaka utgifterna och möjligen vara beredda på att minska antalet
sponstillfällen.

○ Mats gör ett utskick.
7. Äldreprojekt via socialstyrelsen. Är det något för oss?

○ Det finns möjligheter att söka bidrag. Mats skriver ihop någon och skickar på remiss
till styrelsen.

8. Hallen och medlemmar
○ Det hade varit ett missförstånd i en uppgörelse och testperioden förkortas till februari

ut.
○ Mats skall få till ett nytt mötet med hallen.

9. Heldag med SISU (13 maj?)
○ Beslut att boka in halvdag (4h) 13 maj med Malin från SISU..
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10. 220 timmar registrerade som lärgrupper under 2022
○ Mats redogör för antalet timmar som registrerats i lärgrupper under året. Flest

av alla biljardklubbar i landet.
11. Kassörens roll

○ Daniel redogör för kassörens roll i föreningen och visar delar av
bokföringsprogrammet och vilka rutiner som bör följas.

12. Laget runt
○ Richard - vill gärna att vi som klubb exponeras mer på hallen så att besökare

uppmärksammas på att vi finns där.
○ Stefan - trycker på hur viktigt det är att få till ett bra avtal med hallägaren om

vilka förutsättningar vi har som klubb framöver.
○ Johann - berättar att han inte kommer ställa upp på omval som

styrelseledamot inför nästa årsmöte.
○ Daniel - vill ha samsyn kring senaste inkomna sponsansökningar. Styrelsen

går igenom detta tillsammans.
○ Mats - gör utskick om förändrade sponsnivåer från och med mars månad.

Startavgiften reduceras till 60% från klubben.
13. Nästa möte

○ 13 mars kl. 19.00
14. Mötets avslutning.

Sekreterare/protokollförare: Gustaf Friberg med hjälp av Daniel Rosander
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